
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 26. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1125

Vil ministeren oversende en skematisk oversigt over, hvor mange kubikmeter der årligt de

seneste 10 år og samlet set er blevet klappet i Lillebælt, herunder omfanget af miljøfarlige

stoffer og næringsstoffer, og vil ministeren endvidere oplyse, hvordan klapningen påvirker

økosystemet/havmiljøet i naturpark Lillebælt, og i hvilket omfang det forhindrer målopfyl-

delse i det givne vandområde, og vil ministeren oplyse, hvilke alternativer til klapning der

findes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 1125

Offentligt


